

## ABSTRAKH

PBB salah sahiji lambaga multilateral anu nyekel peranan penting dina ngurus masalah internasional. Tapi dina mangsa ayeuna ayana parubahan dina nilai lambaga PBB. Seueur kritikan-kritikan nu di tujukan ka lambaga internasional eta jang kaum realis, PBB saukur di tingalijang arena ngadu politik nu manfaat sajumlah minuhan kepentingan nagara kuasa. Lamun beda paham lambaga institusi bakal dikasampingkan.

Lambaga internasional PB ngabogaan tugas anu nganggeuskeun urusan internasional siga nu jadi dina waktu ayeuna dimana loba nagara anggota PBB ngajukeun ka dewan keamanan PBB keur sangsi ka nagara Korea Utara nu nyieun nuklir.

Panalungtikan anu di lakukeun ieu ngabogaan jang nganyahokeun resolusi nomor 1695 jeung 1718 (2006). Ku dewan keamanan PBB, kabijakan pamarentah jeung pangaweuruh resolusi nomor 1695 jeung 1718 (2006) ku dewan keamanan PBB.

Metode nu dipake, dina panalungtikan ieu nyaeta metode deskriptif salah sahiji metode dina naliti satatus sakalompok manusia, objek cara pamikiran sanayan kajadian jadi jaman ayeuna.

Kasimpulan nu bias dibikeun dina panalungtikan ieu nyaeta: resolusi nomor 1695 dewan keamanan PBB mutuskeun sangsi-sangsi ngawajibkeun sakabeh nagara jang ngalarangngirim barang-barang nu aya kaitanana jeung rudal ka atawa ti Korea Utara, resolusi nomor 1718 mutuskeun sangsi-sangsi anu ngabogaan maksud blockade ka nagara Korea Utara. Kusabab eta, nagara Korea Utara ngalarang aya nagara anu ulubing dina masalah uji coba nuklir jeung nuklir. Nagara Korea Utara akhirna narima resolusi nomor 1695 jeung 1718 (2006), serta negaskeun pihakna bakal balik ka meja perundingan ngalucutnuklir geneup nagara sareng syarat Amerika serikat narik sangsi kauangana dina waktu jalana perundingan. Ketegasan Korea Utara dina narima eusi sangsi dewan keamanan PBB nyaeta, ngereunan sagala pakarang jeung program nuklir balik deui ka NPT jeung pangawasan PBB Amerika nyatakeun boga hak tanaga nuklir keur tujuan akur jeung nyeureak reaktor nuklir cai hampang di omongkeun dina waktu nu tepat.

Kecap Utami: resolusi nomor 1695 jeung 1718 (2006), Kabijakan Nuklir Korea Utara